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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL E SCOLAR REALITZADA EN 

DATA 8 D EJULIOL DE 2019                                                       

REUNIÓ 4.3 del  curs 2018- 2019 

 

PRESIDENT 

Sra. Teresa Ciurana i Satlari 

 

VOCALS ASSISTENTS  

Sr. Lluís Alcalà Visiedo 

Sr. Adrián Sánchez Morales  

Sr. Carles Codina 

Sr. Marc Gijón Delgado 

Sr. David Aguinaga Abad 

Sra. Aina Martínez Gil 

Sra. Marta Paz 

Sra. Marta Codina Vives 

Sr. Ricard Sanmartí Falguera 

Sra. Glòria Nogueras Carnicero 

Sr. Xavi Messeguer Ferrer 

Sr. David Sánchez Carreras 

Sra. Montserrat Rovira Noguera 

Sr. Damià Hoyos Marín 

Sra. Elisabeth Notivoli Gómez 

Sr. Ahmed El Musaui 

Sr. Arnau Martínez 

Sr. Gustavo Pérez Sampedro 

Sra. Mª Antonia Parera Servera 

Sr. Joan Vert 

Sr. Carles Cereceda 

Sr. Xavier Rodríguez Pérez 

Sr. Albert Martí 

Sr. Gregori Pérez 

Sr. Manuel Blanco Vilches 

Sra. Teresa García Espada 

Sra. Mercè Fontané 

Sr. Ramon Alemany Güell 

Sra. Raquel Maria García Mesa 

Sra. Estela Isanta Palenzuela 

 

EXCUSATS 

Sra. Carme Olmo Enri 

Sr. Pep Falcó Soler 

Sra. Laura Tamayo Garrich 

Sra. Mercè Bernabeu Nieto 

Sra. Jihane Boulaich 

Sr. Alex Martínez Mendoza 

Sra. Isabel Amate 

Sr. Jaume Ventura Izquierdo 

Sra. Lídia Cantón Valero 

Sra. Dolores Romero Medina 

Sra. Mercè Soler Roca 

Sr. George Peter Grayling 

Sra. Marissa Gil 

Sra. Lucía Linuesa 

Sr. Francisco José Navajas 

Sr. Manel Mañas Triviño 

Sr. Manel Vazquez Osorio 

Sr. Xavier Cardona Ruiz 

 

SECRETÀRIA 

Sra. Teresa Cabanes i Santanach 

     CONVIDATS 

     Sra. Pilar Pérez  

     Sr. Eduard Casserras 
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A la sala de reunions del casal Cívic de Ca n’Aurell, situat a la Plaça del Tint, número 4, de la 
ciutat de Terrassa, el vuit de juliol del dos mil dinou a les divuit hores trenta, es reuneixen els 
membres del Consell Escolar Municipal sota la Presidència de la Regidora d’Educació, Sra. 
Teresa Ciurana i Satlari. 
 
S’inicia la sessió amb la presentació de l’ordre del dia per part del President del CEM, d’acord 
amb els epígrafs que seguidament es tractaran. 
 

1. Aprovació, si s’escau, de les actes anteriors. 
 
Oberta la sessió per la Regidora d’Educació, Sra. Teresa Ciurana s’inicia la sessió amb el primer 
punt de l’ordre del dia acordant-se per unanimitat dels membres presents aprovar les actes 
anteriors, del dia 2 d’abril de 2019 i 6 de juny de 2019. 
 

2. Presentació mandat regidoria. 
 
La Regidora Sra. Teresa Ciurana fa la presentació de les línies prioritàries de treball del present 
mandat: 

• L’escolarització equilibrada per a revertir la segregació escolar actual dels centres escolar. 
• L’educació no-formal i educació a temps complet per a tothom amb la finalitat d’aconseguir 

igualtat d’oportunitats. 
• Pacte per a la coeducació implementant-ho als centres i amb la formació necessària per als 

professionals de l’educació. 
• Continuar amb la demanda de construcció dels centres que falten al municipi donat el 

creixement que està experimentant. 
 
 

3. FASE II de l’escolarització equilibrada. 
 
El Sr. Lluís Alcalà procedeix a l’explicació de la segona fase del projecte contra la segregació als 
centres escolars. 
 
La fase I del projecte iniciat el maig de 2017 va finalitzar amb l’aprovació per part del CEM de les 
mesures a implementar per iniciar la reversió de la segregació escolar. Aquesta fase es va 
desenvolupar amb la bona disposició i el consens de tots els agents que hi van participar. 
 
La fase II es durà a terme amb el finançament de l’Ajutnament de Terrassa i La Diputació, i a 
càrrec de la Sra. Florència Kliczkowski i la Sra. Judith Jacovkis. L’objectiu d’aquesta segona fase 
és fer el seguiment de les mesures aprovades en el CEM per a la seva implementació.  Al mateix 
temps es crearà un protocol que ha de servir per al propi municipi i a tos aquells altres que tinguin 
intenció de fer també un treball d’equitat educativa similar al de Terrassa.  Aquest seguiment és 
pioner a Catalunya. 
 
Es demana quantes fases tindrà aquest projecte, i s’explica que només dues. La primera d’estudi i 
propostes de millora i la segona en la que es produeix la implementació de les mesures. 
 
També es demana que es pugui donar més informació sobre aquest tema a les famílies ja que la 
informació que tenen no és suficient.  Només una bona informació poden posar-se a treballar 
conjuntament amb les administracions per a avançar socialment en aquest aspecte tan important 
com és l’educació dels infants i joves de la ciutat. 
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4. Informació del procés de preinscripció i matrícu la del curs 2019-2020. 
 
La Sra. Teresa Cabanes posa en coneixement dels membres del CEM les dades actuals del 
procés de preinscripció i matrícula pel curs 2019-2020, dades que es poden veure en la graella al 
final d’aquest punt.  Són dades provisionals ja que no s’ha tancat encara tot el procés. 
 
Explica com ha anat el procés de la reserva de 4 places NESE per grup educatiu a tots els centres 
de Terrassa. La tasca duta a terme en detecció i comunicació a les famílies ha suposat que s’hagin 
ocupat el 56,18% a Primària i el 88.9% de places a Secundària.  Aquests percentatges es veuen 
incrementats si es té en compte que algunes sol·licituds han estat desmarcades per la Comissió 
per evitar que alumnes amb germans ja escolaritzats obtinguessin plaça en altres centres.   
 
Destaca també la necessitat de fer un increment lineal a 1r d’ESO a tots els centres de secundària 
ja que les necessitats d’escolarització així ho requerien. 
 
Un fet que preocupa molt en aquests moments és la manca de places escolars en les dues etapes 
educatives, Primària i Secundària.  Concretament a Secundària hi ha 3 places vacants, 85 a 
Primària i 108 a P-4 i P-5.  EL P-3 té encara força places disponibles donat que la planificació 
pensant en tenir vacants.  
Les vacants han de servir per a donar resposta a les sol·licituds Fora de Termini i Matrícula Viva.  
Per tan es constata que a Primària i Secundària hi haurà greus problemes per poder escolaritzar 
els alumnes que provenen de fora del municipi i venen a residir al mateix. 
 
HI ha intervenció d’alguns membres deixant constància de la necessitat de planificar de forma més 
eficient per donar resposta al creixement demogràfic que pateix el municipi i poder rebaixar les 
ràtios actuals de les aules, que es troben en la majoria dels casos (6 de cada 10 a Primària i entre 
7i 8 de cada 10 a Secundària) per sobre del nombre màxim d’alumnes establert a la normativa. 
 
 
 

 CENTRE ESCOLAR P-3 
 

   DEMANDA OFERTA 
BISBAT D'EGARA 71 75 
EL VALLÈS 19 22 
FRANÇA 30 50 
ISAAC PERAL 23 25 
MARIÀ GALÍ 16 25 
PONENT 56 50 
ROC ALABERN 51 50 
EL CIM 43 50 
ESCOLA PIA 86 98 
MARIA AUXILIADORA 34 50 
PETIT ESTEL 75 75 
SANT DOMÈNEC SÀVIO 22 25 
TECNOS 51 50 

Z
O

N
A

 1
 

VEDRUNA-VALL 42 50 
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TOTAL 619 695 
ABAT MARCET 37 50 
EL VAPOR 54 48 
ENXANETA 85 75 
FONT DE L'ALBA 22 22 
LA RODA 54 50 
LANASPA 19 25 
PERE VIVER 31 50 
SERRA DE L'OBAC 62 50 
AIRINA 32 49 
CULTURA PRÀCTICA 19 50 
DELTA 29 25 
L'AVET 13 25 
MARE DÉU DEL CARME 84 75 
MARTÍ 22 25 
SANTA TERESA 22 25 

Z
O

N
A

 2
 

TOTAL 585 644 
ANTONI UBACH 32 44 
JOAN MARQUÈS CASALS 34 44 
JOAN XXIII 44 50 
LA NOVA ELECTRA 48 50 
LES ARENES 38 50 
M. D. MONTSERRAT 20 22 
ROSER CAPDEVILA 64 50 
SALVADOR VINYALS 19 22 
SANT LLORENÇ 29 44 
GOYA 27 25 
JOAQUIMA VEDRUNA 50 50 
LICEO EGARA 73 75 
LUMEN 21 25 
RAMON PONT  28 25 
SANT JOSEP 29 25 

Z
O

N
A

 3
 

TOTAL 556 601 
AGUSTÍ BARTRA 30 44 
AURÓ 13 22 
FRANCESC ALDEA 23 25 
JOSEP VENTALLÓ 27 22 
PAU VILA 23 44 
RAMON Y CAJAL 48 50 
SALA I BADRINAS 52 50 

Z
O

N
A

 4
  

ANDERSEN 27 25 
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SAGRAT COR 75 75 
TOTAL 318 357 

 
 
 
 
 

 CENTRE ESCOLAR 1r ESO 
 

   DEMANDA OFERTA 
IES TERRASSA 129 120 
IES LES AIMERIGUES 114 121 
IES NICOLAU COPÈRNIC 65 79 
EL CIM 12 12 
ESCOLA PIA 43 42 
PETIT ESTEL 15 12 
SANT DOMÈNEC SÀVIO 67 60 
TECNOS 11 5 
VEDRUNA-VALL 46 37 

Z
O

N
A

 1
 

TOTAL 502 488 
INST-ESCOLA PERE VIVER 2 8 
IES CAN ROCA 164 113 
IES MONTSERRAT ROIG 86 113 
IES TORRE DEL PALAU 111 116 
CULTURA PRÀCTICA 6 10 
MARE DÉU DEL CARME 42 40 
MARTÍ 30 31 

Z
O

N
A

 2
 

TOTAL 441 431 
IES CAVALL BERNAT 87 77 
IES INV.  BLANXART 99 130 
IES JAUME CABRÉ 48 52 
IES MONT PERDUT 124 120 
GOYA 41 34 
JOAQUIMA VEDRUNA 15 7 
LICEO EGARA 28 15 
RAMON PONT  11 2 

Z
O

N
A

 3
 

TOTAL 453 437 
IES CAN JOFRESA 146 120 
IES ÈGARA 98 119 
IES SANTA EULÀLIA 16 75 

Z
O

N
A

 
4 

ANDERSEN 7 3 
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CINGLE 60 56 
SAGRAT COR 14 11 

TOTAL 341 384 
 
 
 
 

5. Informació dels dies de lliure disposició del ca lendari escolar pel curs 2019-2020. 
 
Es procedeix a explicar que per motius de calendari es va prendre la decisió de fer la consulta 
telemàticament  de la proposta del CEM dels dies de lliure disposició del calendari escolar pel curs 
2019-2020. 
 
Els membres del CEM demanen que es pugui continuar fent en sessió plenària ja que la discussió 
de les diferents propostes pot ser més flexible que el vot per a una de les propostes presentades. 
 
Es consensua que en propers cursos aquest tema es treballi en la tercera sessió del curs. 
 
 
 

6.  Calendari de reunions del CEM per al curs 2019-2020 . 
 
Es planifiquen les reunions plenàries pel curs 2019-2020 amb dades aproximades ja podran 
modificar-se en funció de l’agenda de la regidoria que en aquests moments encara no està 
tancada. 
 
Però seguint la normativa del reglament del CEM s’estableixen les següents dates i llocs: 

• Dilluns 30 de Setembre   IES MONT PERDUT 
• Dimecres 20 de Novembre   ESCOLA SALA I BADRINAS 
• Dimarts 10 Març (possibilitat del dilluns 9) ESCOLA D’ARTS I OFICIS 
• Dijous 11 de Juny    ESCOLA VEDRUNA -VALL 

 
 
 

7. Torn obert de paraules. 
 

• El Sr. Ahmed El Musaui exposa la problemàtica a 2n de Batxillerat del seu centre, IES Mont 
Perdut.  Amb la suma dels alumnes matriculats i els que han de repetir s’arriba a 50 i de 
moment no els concedeix el Departament d’Educació la segona línia.   
Demana el suport del CEM en la reclamació de la segona línia per a aquest curs. 
El Sr. Eduard Casserras, Inspector del Departament, explica que li consta que no s’ha 
tancat el tema i que la voluntat del Director del SSTT és que no passin de 39 alumnes. 
Es demana seguiment des del CEM d’aquest tema. 
El representant de LA PEPETA vol posar-se en contacte amb l’AFA de l’IES Mont Perdut. 

• EL Sr. David Aguinaga demana informacions de l’estat actual de la Direcció a l’escola 
AURÓ i del canvi de mestres pel curs vinent i la situació de l’Associació de Famílies. 
S’explica que mentre va durar la baixa mèdica de l’equip Directiu del centre es va fer 
nomenament d’un equip directiu provisional que va cessar en el moment en el que s’ham 
reincorporat les persones en baixa mèdica.   
Actualment Directora i Cap d’Estudis ja estan en actiu i falta el nomenament d’un secretari. 
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Sobre el canvis de mestres s’explica que enguany s’ha convocat concurs de trasllats, que 
tots els funcionaris hi tenen dret a participar i sense haver de comunicar-ho a ningú, ja que 
és un dret laboral.  També s’explica però que hi pot haver influït la situació tensa que s’ha 
produït aquest curs amb un pare del centre. 
Es llegeix el document que el Departament d’Educació ha fet arribar. 
 
Concretament es demana informació als representants de les Associacions de Famílies 
sobre el cas del pare que ha posat en qüestió al centre.  S’explica que si bé les 
reivindicacions que feia eren legítimes va acabar amb accions hostils i agressives, negant-
se a escoltar ni mediar en el cas.  Des de l’Associació de Famílies LA PEPETA s’està molt 
preocupada per les formes que s’han utilitzat, sobretot pel lideratge negatiu que aquesta 
persona està fent en la comunitat educativa. 

 
• El Sr. David Aguinaga també demana informació i quines actuacions s’han fet i quines es 

pensen prendre des de la regidoria sobre el cas del centre FONT DE L’ALBA. 
La Regidora explica que en el moment en que es coneixen els fets la regidoria i el Servei 
D’educació de l’Ajuntament es posen en contacte amb el centre i donant suport a la Direcció 
del centre. 
Sobre actuacions futures diferents membres del CEM es posicionen a favor del que la 
Regidora manifesta.  EL cas està en mans de la Fiscalia i per tant s’ha d’esperar a tenir-ne 
dades sobre la seva resolució. 

 
• El representant de les Associacions de Famílies LA PEPETA manifesta el seu malestar en 

l’adjudicació dels casals d’estiu a les Escoles Bressol ja que no se’ls ha fet partícips. Des 
del Servei d’Educació es reconeix que així ha estat i es pren nota per a evitar-ho en altres 
ocasions. 
També es parla de la licitació dels menjadors de les Escoles Bressol i no n’han tingut cap 
notificació. 
El Sr. Lluís Alcalà explica que es prorroga un curs més amb la intenció de fer-ho coincidir 
amb el de menjadors escolars dels centres de Primària i possibilitar l’estudi del model que 
es vol i del que es pot assumir. 
El Sr. Damià Hoyos  manifesta la voluntat de l’Associació a la que representa de proposar la 
municipalització dels menjadors escolars. To i que creuen que hauria de ser el Departament 
d’Educació qui se’n fes càrrec ja que entra en les seves competències segons ells. 

 
 
 
I sense altres temes a tractar, es tanca la sessió a les 20:30h. 
 
 
La Secretària que certifica 
 
 
 
 
 
Teresa Cabanes 
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